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Asi presne takto som sa cítila po
čas zastupiteľstva. Fúha. Sledujem 

popradské dianie už dlhé roky. Veď 
pre médiá, nemám na mysli iba náš
váš Mesačník, ale všeobecne počas 
celého môjho profesijného života, bola 
moja účasť na zasadaniach v  Poprade 
samozrejmosťou. Ale teraz som fakt 
nechápala. Nie. Nie som hyena a rozu
miem, že každé zvyšovanie poplatkov 
pre akékoľvek skupiny obyvateľov za
bolí. Bolí tak vedúcich oddelení, ktorí si 
ho musia obhajovať a  pripravovať, ale 
aj všetkých, ktorí o  ňom musia rozho
dovať. Niekedy však človek musí mys
lieť aj ako ekonóm. Nik z nás, občanov 
Slovenska, nevie urobiť nič so zdražova
ním, ktoré nastalo. Či nám azda niekto 
dá potraviny, či elektrinu lacnejšie? Iba 
tak? Náklady vznikajú a  z  niečoho sa 
uhrádzať musia. Na to sa dá prísť aj sed
liackym rozumom. Podnikatelia dobre 
vedia, o  čom to je. Sú takí, ktorým sa 
darí, a tiež iní, ktorí aj keď vložili do svoj
ho biznisu všetko, po nociach nespáva
jú, pretože rozmýšľajú nad tým, čo ešte 
musia uhradiť. Chceme byť aj my súčas
ťou mesta, ktoré sa dostane do pozície 
nespavého biznismena?

Odkedy si pamätám, mesto Poprad 
bolo vždy v  dobrej finančnej kondícii. 
Aj ono, rovnako ako ostatné samosprá
vy, zasiahla kríza. Nie tak dávno sme 
si volili svojich predstaviteľov z  radov 
poslancov, ktorým sme dali do rúk našu 
dôveru. S  vierou, že budú svojimi roz
hodnutiami prispievať k tomu, aby sme 
sa tu mali ešte lepšie. Aby mesto žilo! 
A rozkvitalo! A nie naopak. Nechceme 
predsa budúce leto sedieť na traktoro
vých kosačkách a behať s nimi po Juhu, 
či svietiť si pod nohy mobilom pri pre
chádzaní sa po uliciach. Kultúrne leto si 
spravíme doma na balkóne z vlastných 
reproduktorov. Jediné vianočné sve
tielka budeme mať zapnuté v obývačke 
na stromčekoch. A kupovať si budeme 
aj kostým Mikuláša, aby sme potešili 
svoje deti. Nemáme vari záujem chodiť 
okolo smradľavých kontajnerov, ktoré 
sa budú vysypávať raz do mesiaca! Ale
bo sa mýlim?

Áno. V meste musí dôjsť k zdražova
niu. Je to smutné. A viem, že každého, 
aj mňa to zabolí. Tiež nezvyknem „tráviť 
leto na Male Divách“. No iba takto sa 
dá udržať tep mesta na úrovni, na akú 
sme zvyknutí. Musí dôjsť k zdražovaniu! 
Povedzte, koľkých z vás som touto myš
lienkou nahnevala? No a práve o  to tu 
ide. Vždy som bola za to – povedať rad
šej pravdu, aj keď nepríjemnú, no vyrie
šiť dôsledky, ako si nechať ťahať pod nos 
medové motúzy, ktoré v konečnom dô
sledku nám všetkým ublížia. A  naozaj. 
Bude to tvrdé zobudenie sa do reality. 
Teraz sa vám možno zdá, že nehovorím 
ako novinárka. A viete čo? Máte pravdu. 
Hovorím ako Popradčanka. Popradčan
ka, ktorá v tomto meste žije, odkedy sa 
narodila. Jana Pisarčíková
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Zvuk odrážajúcich sa 
basketbalových lôpt 
od novej palubovky 

do rytmu hudby sa ozýval ce
lou vynovenou telocvičňou. 
Žiaci ZŠ s  MŠ Komenského 
takýmto štýlom privítali hos
tí, vďaka ktorým sa podarilo 
vdýchnuť telocvični druhý 
dych. „Získali sme prestížny 
titul Európske mesto športu 
2023, a  to aj kvôli množstvu 

vnútorných a  vonkajších 
športovísk, z  ktorých bola 
hodnotiaca komisia z  ACES 
Europe nadšená. Veľmi dô‑
ležitým je pre nás aj šport 
v školách, nakoľko mesto Po‑
prad je zriaďovateľom viace‑
rých základných škôl s  ďalší‑
mi športoviskami. Preto som 
veľmi rád, že sa nám podarilo 
získať financie na dobrú vec 
a  zmodernizovať túto telo‑

Tešia sa zo zrekonštruovanej 
telocvične 

„SME NADŠENÍ
Z TEjTO REKONŠTRuKcIE, 

PRETOžE PRINIESlA TElOcVIČNI
NOVý ŠAT V SúlADE S 21. 

STOROČÍM." 
Monika Strnková, 

riaditeľka školy

pred po

Primátor mesta Anton Danko (zľava), Monika 
Strnková, riaditeľka školy a Miroslav Dráb, člen 
správnej rady Fondu na podporu športu

Na telocvični 
v  Základnej škole 
s  materskou školou 
na Komenského ulici 
sa značne podpísal 
zub času. Neslúžila iba 
žiakom na telocvik, 
ale ponúkala svoje 
tréningové zázemie 
aj športovým klubom. Využíva sa tiež na zápasy. Renováciu už 
značne potrebovala. Mesto Poprad sa dlhodobo a systematicky 
venuje výstavbe, rozvoju a udržiavaniu športovej infraštruktúry, 
a tak podalo projekt, s ktorým uspelo. Fond na podporu športu 
naň schválil grant vo výške 831 891,09 eur. Spoluúčasť mesta bola 
rozpočtovaná v sume 758 729,09 €.
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cvičňu tak, aby všetci, ktorí ju budú využívať, mali 
radosť zo športu a pohybu,“ uviedol na otvorení pri
mátor Anton Danko.

V súlade s 21. storočím

V  rámci rekonštrukcie sa k  telocvični pristavilo 
nové jadro so samostatným schodiskom, ktoré za
bezpečuje typologicky vhodné komunikačné prepo
jenie prízemia a poschodia objektu. Zrekonštruovali 
a vymenili sa rozvody elektrickej energie, osvetlenia, 
ako aj vykurovacích telies. Elektromery sa preložili 
na fasádu objektu. Opravil sa tiež školský zvonček, 
rozhlas a nainštalovalo sa otváranie dverí cez video 
vrátnika. Vzduchotechnické zariadenia pracujú s čer
stvým a  obehovým vzduchom. Vetranie priestorov 
sa uskutočňuje prostredníctvom rekuperačnej vet
racej jednotky. V celej riešenej časti objektu je inšta
lovaná elektrická požiarna signalizácia a hlasová sig
nalizácia požiaru. Na odvod tepla a splodín horenia 
zo zhromažďovacích priestorov núteným odsávaním 
sa používajú fasádne axiálne ventilátory. V  exterié
ri boli realizované úpravy existujúceho chodníka 
pri vstupe do telocvične, ktorý bol porušený preko
pávkou pre preložku teplovodu. Upravil sa aj okolitý 
terén. Radosť z rekonštrukcie telocvične neskrývala 
ani riaditeľka školy Monika Strnková. „Sme nadšení 
z  tejto rekonštrukcie, pretože priniesla telocvični 
nový šat v súlade s 21. storočím, aby deti mohli špor‑
tovať v zodpovedajúcich podmienkach. V provizóriu 
počas rekonštrukcie deti cvičili síce po chodbách, ale 
napriek tomu sme dosiahli neskutočne veľké úspe‑
chy v  rôznych športových súťažiach, a  to ma veľmi 
teší, že máme tak nadané a šikovné deti.“

Z  verejných zdrojov projekt podporil Fond 
na podporu športu.

 (red.)
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Júnové zasadanie poslancov sa spočiatku nieslo 
v  pokojnej atmosfére. Schválili sériu prenájmov ne
bytových priestorov, zriadenia viacerých vecných 

bremien i uzatvorenie dohôd o splatení záväzku spoloč
nosti CENTRUM SLUŽIEB, s. r. o. Najrýchlejšie sa poslanci 
prehupli cez body týkajúce sa školstva. Išlo o  zvýšenie 
vecnej náplne kapitálových výdavkov na úseku školstva 
na rok 2023 a návrhy na prenájmy nebytových priestorov. 
Zelenú dostal návrh na schválenie podania žiadosti o po
skytnutie dotácie v oblasti podpory regionálneho rozvoja 
na projekt s názvom Detské a viacúčelové ihriská v meste 
Poprad  Detské ihrisko ul. Rázusova, za bytovým domom 
Magura, a  taktiež návrh na schválenie podania žiadosti 
o  poskytnutie prostriedkov z  mechanizmu na podporu 
obnovy a odolnosti na projekt s názvom Budovanie nabí
jacej infraštruktúry pre elektrické vozidlá v meste Poprad.

Bodom, pri ktorom sa rozbehla najbúrlivejšia diskusia, 
bol návrh VZN o  úhradách, spôsobe určenia a  platenia 
úhrad za poskytovanie sociálnych služieb v zriaďovateľ
skej pôsobnosti mesta Poprad. Mesto pripravilo súbor 
úhrad, ktoré by sa mali mierne zvýšiť. „Je veľmi dôležité 
upozorniť, že žiaden prijímateľ sociálnej služby ani záu‑
jemca o sociálnu službu, ktorý je odkázaný na sociálnu 
službu na základe rozhodnutia o odkázanosti na sociál‑
nu službu, nemôže byť vylúčený z poskytovania sociálnej 
služby z  dôvodu nedostatku finančných prostriedkov. 
V tomto duchu je aj spracované nariadenie,“ uviedla ve
dúca sociálneho odboru MsÚ Petra Závacká. Ako zdôraz

nila, pri každom seniorovi platí aj zásada ochrany príjmu 
vo výške 67,30 €, ktoré musí každému seniorovi ostať. 
„Toto VZN bolo pripravované empaticky, citlivo a je z po‑
hľadu ekonómov veľkým kompromisom,“ dodala Závac
ká. Ak chce mesto zachovať úroveň poskytovania sociál
nych služieb, je nútené v dôsledku plošného zvyšovania 
cien pristúpiť k  tomuto kroku. „Ak sa neprijme úprava 
VZN, mesto bude musieť pristúpiť k tomu, že znížime po‑
čet zamestnancov iba na štátom stanovený limit, a  ná‑
sledne budeme musieť obmedziť sociálne služby, ktoré 
mesto zabezpečuje, no zo zákona ich zabezpečovať ne‑
musí. Pristupujme k tomu prosím zodpovedne a odbor‑
ne,“ vyzvala vedúca oddelenia poslancov.

Klub Poprad na 1. mieste s návrhom opäť nesúhlasil. 
„Nie sme proti zvyšovaniu úhrad, sme za ich zvyšovanie, 
ale postupnými krokmi, aby to čo najmenej malo dopad 
na ľudí, ktorí sú na to odkázaní,“ reagoval poslanec Jo
zef Košický. Navrhovali úpravu cien väčšinou s úsporou 
0,50 centov. Poslanci z druhého klubu poukázali na to, že 
poslanci, ktorí zastávajú svoje pozície aj v rámci Prešov
ského samosprávneho kraja, nemali v rámci tohto zastu
piteľstva problém zahlasovať za zvyšovanie úhrad za so
ciálne služby. V porovnaní s Popradom sa v kraji zvyšovali 
ceny v omnoho vyššej finančnej hladine. Na záver disku
sie primátor upozornil na fakt, že ak sa nebudú poplatky 
racionálne zvyšovať, tieto rozhodnutia môžu mesto do
stať do patovej situácie s  následkami, ktoré budú v  ko
nečnom dôsledku niesť ľudia. Spomenul okrem iného na
príklad problémy s kosením, či s ešte vyššími poplatkami 
za odpad. Návrh VZN v zastupiteľstve nakoniec neprešiel.

Na zástup počas materskej dovolenky, bola vymeno
vaná riaditeľka príspevkovej organizácie Mestská infor
mačná kancelária Martina Lapšanská. Predložená bola 
aj informatívna správa o  výsledku kontroly Najvyššieho 
kontrolného úradu Slovenskej republiky. Poslanci sa 
na ďalšom zasadaní stretnú 2. augusta 2023.

 Jana Pisarčíková

Predposlednú júnovú stredu sa poslanci opäť 
stretli v rokovacích laviciach. Najväčší rozruch 
na zastupiteľstve spôsobil návrh na úpravu 
Všeobecne záväzného nariadenia (VZN) na úhradu 
sociálnych služieb. Poslanecké fórum zmeny 
neodsúhlasilo. Pre mesto to môže mať následky. 

Poslanci sa 
opäť stretli 
v rokovacích 
laviciach

Petra Závacká, vedúca sociálneho odboru
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Poslanci sa 
opäť stretli 
v rokovacích 
laviciach

Hádzali vidlami, behali s fúrikom, adre
nalín si dvihli pri preťahovaní sa lanom 
a  nedali sa zahanbiť pri disciplíne pitie 

piva na čas. Štyri popradské mestské časti si to 
medzi sebou rozdali počas Strážskych hier.  „Sme veľmi 
šťastní, že sme mohli opäť uskutočniť ďalší ročník Stráž‑
skych hier, ktorý je 14. v poradí. Som rád, že aj napriek ta‑
kémuto počasiu prišlo toľko ľudí a nálada bola výborná. 
Ja stále hovorím všetkým, že ak máte byť zamručaní ako 
počasie, tak radšej nechoďte na Strážske hry. Preto sú tu 
všetci ľudia usmiati,“ povedal organizátor Strážskych hier 
Rudolf Kubus, a tiež kapitán družstva Strážanov. Ako do
dal, víťazmi sú všetci zúčastnení, to znamená kluby z jed
notlivých popradských mestských častí s výnimkou Ma
tejoviec. Tie sa totiž Strážskych hier nezúčastňujú. 

účasť slúži ku cti 

V  tímoch museli byť už tradične traja muži a  dve 
ženy. Disciplíny im dali poriadne zabrať. Kapitánka tímu 
Sobotčanov Ľuboslava Duroňová za najťažšiu disciplínu 
označila jednoznačne beh s  fúrikom. „Klub Sobotčanov 
chodí pravidelne na Strážske hry s ambíciou vyhrať,“ za
smiala sa. „Ale nie. Prichádzame preto, aby sme sa spo‑
ločne stretli, zabavili sa, strávili spoločný čas a aby nám 
bolo spolu dobre,“ dodala. V  uplynulom roku si putov
ný pohár domov odniesol Klub Popradčanov. „Aj keď 
Klub Popradčanov bol v  minulom roku víťazom, chodí‑
me tu hlavne za zábavou, stretnúť sa s ľuďmi, zasúťažiť 
si a hlavne zažiť pekné chvíle. Pri výhre je to všetko vec 
šťastia i náhody a či sme prví alebo poslední, dôležité je, 

že sa tu dobre bavíme,“ povedal Marián 
Barilla. Zahanbiť sa na hrách nedal ani tím 

z Veľkej. Toto družstvo malo najväčší rešpekt 
z  disciplíny preťahovanie lanom. „Každoročne 

sa veľmi tešíme na toto podujatie, pretože človek je 
súťaživý tvor a má ambíciu stále vyhrávať. No ale aj keď 
nevyhráme prvé miesto, už len účasť je pre nás víťaz‑
stvom. Je to veľmi pekné podujatie,“ zhrnul Milan Hámor, 
predseda Klubu Veličanov. 

Zvíťazili Stráže

Víťazom tohtoročných hier sa nakoniec stali Stráže. 
V  tesnom závese za nimi sa umiestnila Spišská Sobota, 
tretiu priečku obsadila Veľká a štvrtú Klub Popradčanov. 
Rivalitu nechali všetky mestské časti Popradu na súťaž
nom trávniku a potom už svorne čakali na zapálenie Ján
skej vatry. Tú, ako aj v uplynulom roku, prišiel zapáliť pri
mátor mesta Poprad Anton Danko. A zábava pokračovala 
až do rána. A to aj napriek tomu, že sa tancovalo pomedzi 
dažďové kvapky. 

 Jana Pisarčíková 

Putovný pohár 
si domov vzali 

Strážania

Budem sa v súťaži čestne správať. Nebudem súperov 
k pästným súbojom vyzývať, ani si zo súpera 
posmešky robiť, ani ho haniť a škaredo mu nadávať. 
Budem rozhodcov rešpektovať a po skončení 
zápolenia nebudem ich do Strážskeho potoka hádzať. 
S fakľami s názvom svojej mestskej časti v ruke, 
zložením tohto sľubu presne na Jána, odštartovali 
Strážske hry na futbalovom ihrisku v Strážach. 
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Podpísal sa na ňom zub času. Popradské verejné 
osvetlenie. Vypracovaný projekt jeho rekonštrukcie, 
modernizácie a  dobudovania v  sebe zahŕňa 5 500 

kusov svetelných bodov. Jeho realizáciu skomplikovala 
najprv pandémia Covid19 (2020,2021), celosvetová ener
getická kríza, vojna na Ukrajine a  enormný nárast cien. 
Práve z toho dôvodu nie je možné projekt uskutočniť na
raz – v jednom čase. Mesto sa ho teda rozhodlo napĺňať 
po etapách. „Osvetlenie v meste si rekonštrukciu už priam 
pýta. Aj keď ide o veľmi veľkú investíciu, trval som na tom, 
aby sme sa do toho pustili. Jednak kvôli bezpečnosti oby‑
vateľov, ktorá je prvoradá, a taktiež kvôli budúcej úspore 
nákladov na osvetlenie,“ povedal primátor mesta Poprad 
Anton Danko, ktorý od plánu rekonštrukcie nechcel upus
tiť.

Save a smart

Zrekonštruovať verejné osvetlenie naozaj nie je lacný 
špás. Spomínaný projekt z roku 2020 počítal s investičným 
nákladom 16 miliónov eur na realizáciu projektu v celom 
meste. Zosúlaďovaný bol aj so zámermi Popradskej ener
getickej spoločnosti, ktorá v tom čase riešila rekonštrukcie 
kotolní v zmysle požiadaviek Európskej únie  zavádzanie 
kogeneračných jednotiek, ktoré pri výrobe tepla z plynu 
vyrábajú vedľajší produkt – elektrickú energiu. Táto ener
gia mala byť spätne použitá pre potreby verejného osvet
lenia. Jedným z cieľov rekonštrukcie verejného osvetlenia 
je aj úspora elektrickej energie a možnosť budúceho po
užitia prvkov „smart“ a „save“. „V tomto roku sa zrealizu‑
je osvetlenie na uliciach ako Rovná, Bottova, Továrenská 
štvrť, kde osvetlenie vôbec nebolo. A tiež časť ulice Kolláro‑
va, nakoľko z dôvodu rušenia podperných bodov VSD by 
bolo verejné osvetlenie zrušené. Práve tam sme pristúpili 
k realizácii nového verejného osvetlenia,“ uviedla vedúca 
odboru výstavby MsÚ Poprad Kristína Horáková.

165 kusov

Postupne sa začína riešiť aj ďalšia časť mesta. „V tom‑
to roku je plánovaná rekonštrukcia na ulici Štefánikova, 
od križovatky Ul. Levočská po vyústenie pri Kauflande 
na Juhu – štátna cesta I/66, ktorá zahŕňa výmenu a do‑

plnenie svietidiel verejného osvetlenia v  počte 165 ku‑
sov. Súčasťou rekonštrukcie bude aj výmena kabeláže 
pre cestnú svetelnú signalizáciu v úseku od križovatky Ul. 
Štefánikova a Ul. Levočská po križovatku pri hlavnej poš‑
te,“ dodáva Horáková.

Zníženie nákladov

Okrem týchto akcií sa verejné osvetlenie riešilo a rie
ši aj v rámci iných investičných akcií, ktorých je súčasťou, 
napríklad Parkovisko Erbium II, prepoj Ul. Bajkalská – Ul. 
Ústecko Orlická, či rekonštrukcia MK Ul. Chalúpkova. 
Niektoré ulice ho už majú za sebou. Čiastkové investičné 
akcie, ktoré zabezpečovali výmenu alebo doplnenie ve
rejného osvetlenia, sa uskutočnili už v rokoch 2018 a 2019. 
V lokalite Staré Ihrisko bola v tom čase realizovaná nová 
kabeláž, stĺpy i svietidlá. Na Ul. Slobody v Spišskej Sobo
te sa vybudovalo úplne nové verejné osvetlenie dovtedy 
neosvetlenej ulice. Pribudlo osvetlenie chodníkov a par
koviska vo vnútrobloku Antimón i Argón na starom Juhu. 
Rekonštrukcia pôvodného verejného osvetlenia, ktorá 
v sebe zahŕňala nový rozvádzač, kabeláže, stĺpy i svietidlá, 
sa uskutočnila v Kvetnici. „Výmenou svietidiel mesto Po‑
prad môže prispieť aj k zníženiu emisií a k zníženiu nákla‑
dov za spotrebovanú elektrickú energiu,“ uviedla Horáko
vá.

Samospráva tiež apeluje na obyvateľov mesta, aby ne
dovolili svojim štvornohým miláčikom vykonávať potrebu 
na stĺpy verejného osvetlenia. 

 Jana Pisarčíková 

Poprad 
rekonštruuje 
verejné osvetlenie 
Poruchy a výpadky osvetlenia, zastaralá kabeláž, hrdzavé 
stĺpy, nefunkčné svietidlá i vysoká spotreba elektrickej 
energie. To všetko vzišlo z auditu verejného osvetlenia 
v meste. Z tohto dôvodu bol pred tromi rokmi spracovaný 
projekt s názvom Rekonštrukcia, modernizácia a dobudovanie 
verejného osvetlenia v meste Poprad. Projekt sa po etapách 
napĺňa. Priniesť by mal aj šetrenie elektrickej energie. 

OTESTUJÚ NOVÝ SYSTÉM 
Na ulici Bottova bola komplikovaná možnosť napojenia sa 

na elektrickú energiu. Práve preto sa bude v tejto lokalite testo
vať tzv. systém OFFGrid,  resp. takzvaný ostrov. Budú vybudo
vané tri nové svetelné body pracujúce na systéme zo solárnej 
energie. Na svetelných bodoch budú osadené svietidlá s LED 
zdrojmi. Napájanie svietidiel bude z akumulátora, ktorý bude 
dobíjaný el. energiou vyrobenou z fotovoltického panela s aku
mulátorom, ktorý bude umiestnený priamo na stĺpe verejného 
osvetlenia. Takýmto spôsobom mesto otestuje, či takýto systém 
má opodstatnenie v našich klimatických podmienkach. 
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Vedeli ste, že čo i  len jediným darovaním svojej 
krvi môžete zachrániť až tri ľudské životy? Aj 
keď každoročne počet prvodarcov podľa úda

jov stúpa, stále sú obdobia, kedy je krvi pre pacientov 
nedostatok. Darovanie krvi je pritom veľmi jednodu
chý a rýchly proces. Jeden odber trvá asi desať minút. 
Primátorská kvapka krvi sa uskutočnila druhý júnový 
utorok. „Som rád, že táto krásna akcia pokračuje aj na‑
ďalej priamo na mestskom úrade. Opäť sme bezplatne 
poskytli priestory. Považujem za výnimočné, že krv da‑
rujú priamo aj zamestnanci mesta. A mám radosť, že je 
tomu tak už dvanástykrát,“ reagoval primátor mesta 
Anton Danko, pod ktorého záštitou sa odberová akcia 
uskutočňuje.

Svetový deň darcov krvi

Primátorská kvapka krvi sa konala pri príležitosti 
Svetového dňa darcov krvi. Ten upriamuje pozornosť 
širokej verejnosti na bezpríspevkových darcov, ktorých 
nezištne darovaná krv vracia nádej a  život miliónom 

ľudí. Vyzdvihuje ich neoceniteľný prínos, a  zároveň 
pripomína potrebu kontinuálneho zabezpečovania 
krvi a  budovania udržateľných národných systémov 
založených na bezpríspevkových darcoch. Darovať krv 
môže každý zdravý človek vo veku od 18 do 60 rokov, 
ktorý ma hmotnosť aspoň 50 kg. Ak ste pravidelným 
darcom, môžete darovať krv až do 65 rokov, v  tomto 
prípade je však nutný súhlas lekára. Muži môžu daro
vať krv maximálne štyrikrát do roka, ženy maximálne 
trikrát. Krv nemôžu darovať ženy počas menštruácie 
a gravidity, a taktiež ani ľudia, ktorí prekonali vážne in
fekčné choroby, boli posledný rok operovaní, tetovaní 
či liečení akupunktúrou.

 (jp)

Na mestskom 
úrade sa 
prelievala krv

Obete úrazov a nehôd, ľudia 
podstupujúci operácie, pacienti 
liečiaci sa na leukémiu, nádorové 
ochorenia, ochorenia krvných 
buniek, to je len zlomok ľudí, 
ktorí potrebujú krv.  Mesto 
Poprad aj v tomto roku 
v spolupráci so Slovenským 
Červeným krížom a Národnou 
transfúznou službou 
zorganizovali Primátorskú 
kvapku krvi. 
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Prvú júnovú sobotu mesto Po
prad ožilo farebnými krojmi 
bábik. Zo zahraničia pozva

nie prijal folklórny súbor Leluja 
z českého Provodova. Hlavným 
organizátorom podujatia bolo 
Podtatranské osvetové stredisko.

V  dopoludňajších hodinách 
boli predstavitelia folklórnych sú
borov, spolu so svojimi bábikami 
v rukách, najprv prijatí viceprimá
torom Štefanom Pčolom v obrad
nej sieni Mestského úradu v  Po
prade. Potom sa už veľký folklórny 
sprievod tiahol popradským ná
mestím. Umelci ho rozžiarili nielen 
farbami svojich krojov, ale aj hla

siviek z rôznych regiónov Sloven
ska. „Napriek tomu, že podujatie 
zastrešuje Podtatranské osvetové 
stredisko, jeho organizácia by ne‑
bola možná bez spolupráce tých, 
ktorí sú jeho pravidelnou živou 
súčasťou. Hovorím o  vedúcich 
jednotlivých detských súborov. 
Ich dlhoročné skúsenosti sa odrá‑
žajú v skvelej príprave programov 
a  tiež v  starostlivosti o  svoje hos‑
ťovské súbory. Našim zastrešu‑
júcim cieľom je vytvárať priestor 
pre ich spoluprácu, komunikáciu 
a  pomoc pri prípravách progra‑
mov. Festival sa tak stáva akousi 
príležitosťou na upevňovanie ich 

Do sv
et

a 
vy

slali folklórny pozdrav

už DVADSAťPäť ROKOV 
Sú SyMbOlOM

PODujATIA KROjOVANÉ 
bábIKy OblEČENÉ

V KOSTýMOch 
PREZENTujúcIch 

ľuDOVý ODEV ObcÍ, 
ODKIAľ jEDNOTlIVÉ 

ZúČASTNENÉ SúbORy
POcháDZAjú, AlEbO SA 

NÍM PREZENTujú.

Nielen láska k folklóru, ale aj vysoká umelecká 
úroveň, v prvú júnovú sobotu na popradskom 
námestí spojila folklórne súbory. Odštartoval 
už 25. ročník medzinárodného festivalu 
detských folklórnych súborov s názvom 
Krojované bábiky. 
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vzájomných vzťahov,“ uvádza Alexandra Bachledová, 
metodička pre úsek folklóru a  folklorizmu na strán
ke Podtatranského osvetového strediska. Záštitu 
nad podujatím prevzal primátor mesta 
Poprad Anton Danko.

Silná tradícia

Už dvadsaťpäť rokov sú symbolom 
tohto podujatia krojované bábiky oble
čené v kostýmoch prezentujúcich ľudo
vý odev obcí, odkiaľ jednotlivé zúčastne
né súbory pochádzajú, alebo sa ním pre
zentujú. Účastníci takýmto spôsobom 
posielajú folklórny pozdrav do celého 
sveta. Domáce folklórne súbory si 
na festival prizývajú aj hosťovské súbo
ry, s  ktorými počas festivalu nadväzujú 
priateľské vzťahy a  venujú im svoj čas. 
„Už to nie je len o  hlavnej myšlienke, či 
spôsobe organizácie a štatúte festivalu. 
Stala sa z  toho silná tradícia, do ktorej 
sú zapojené deti, vedúci, rodičia, samo‑
správy a  v  neposlednom rade aj všetci 

priaznivci folklóru v  regióne. To po‑
važujeme za veľkú prednosť poduja‑
tia a veríme, že chuť k jeho udržaniu 
nám všetkým ostane aj po ďalšie roč‑
níky,“ dodáva Bachledová.

Nielen vystúpenia, ale aj súťaže

V  rámci festivalu v  tomto roku 
oživili aj aktivitu, ktorá je trošku iná. 
Nešlo len o vystúpenie na pódiu, ale 
aj o  súťaže s  folklórnym nádychom 
pre členov. Počas medzinárodného 
festivalu detských folklórnych sú
borov Krojované bábiky svoje ume
nie predviedli súbory Goralik a  hosť 
Stožkárik a  Poničan, Letnička a  hosť 
Zemplínik, Maguráčik a  hosť Leluja, 
Jánošíček a  hosť Grbarčieta, Venček 
a hosť Jadlovček, Lomničanik a Pod

tatranček. Festival sa okrem Popradu konal aj v sused
nej Veľkej Lomnici a Kežmarku.

 (jp)
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Celú agendu spomínaného oddelenia zastrešujú 
štyria kolegovia. Pri našej návšteve sa nám ve
noval priamo vedúci Lukáš Penxa. „Na našom 

oddelení naozaj neexistujú dva úplne rovnaké pracov‑
né dni.“ Hneď takouto vetou nás privítal v kancelárii. 
„Naša práca je o dennodennej komunikácii. Či už to sú 
ľudia priamo z nášho mestského úradu, z ministerstiev 
alebo samosprávneho kraja. Pomaly každý jeden deň 
absolvujeme informačný webinár k  aktuálne vyhlá‑
seným výzvam. Zúčastňujeme sa rôznych konferencií 
a podujatí, aby sme získali čo najviac informácii a prí‑
kladov dobrej praxe. Je to veľmi veľa o čítaní, študo‑
vaní, o stretávaní sa s našimi odbormi, projektantmi, 
s externými dodávateľmi, ktorí nám pomáhajú s pro‑
jektami a  implementáciou jednotlivých vyhlásených 
výziev,“ vysvetlil Lukáš Penxa.

Strategické dokumenty

Spoločne sme si prešli celú agendu oddelenia. Jed
na z nich sa týka agendy strategických dokumentov. 
„Na starosti máme ich vypracovanie a  aktualizáciu. 
Momentálne pracujeme na aktualizácii Programu 
hospodárskeho a sociálneho rozvoja na ďalšie obdo‑
bie. To je kľúčový strategický dokument, ktorý máme 
v tejto časti agendy,“ povedal.

Všade samé projekty

Veľmi zásadnou časťou práce ľudí na tomto odde
lení je projektové riadenie a  projektová koordinácia. 
Vypracovávajú žiadosti o  nenávratné i  návratné fi
nančné prostriedky na rôzne projekty. „Koordinujeme 

Oddelenie, kde nie 
sú dva rovnaké dni

Sledujú výzvy, snažia sa 
vystihnúť projekty, ktoré by 
zveľadili a pomohli mestu. 
V tohto mesačnom putovaní 
po mestskom úrade sme deň 
strávili na oddelení strategického 
rozvoja a sekretariáte 
kooperačnej rady udržateľného 
mestského rozvoja (UMR). 

(Zľava) Jozef Durbák, Janka Sentpetéryová, Lukáš Penxa, Monika Lalkovičová
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celý proces projektového cyklu. Po schválení jednotlivých 
žiadostí zastrešujeme podpisy zmlúv. Sme pri implemen‑
tácii projektov až k ich riadnemu ukončeniu s podávaním 
žiadostí o  platbu a  monitorovaním týchto projektov,“ 
hovorí. Veľmi usilovne aktuálne pracujú na čo najlepších 
projektoch v  rámci programového obdobia 20212027. 
„Oblasti, na ktoré projekty pripravujeme, sa týkajú zni‑
žovania energetickej náročnosti verejných budov, hlavne 
materských a  základných škôl. Ďalej sa zameriavame 
na sociálnu oblasť. Máme vypracované projektové zá‑
mery na vybudovanie nových sociálno ‑zdravotníckych 
zariadení. Pripravenú máme projektovú dokumentáciu 
napr.na prestupné bývanie,“ menuje vedúci oddelenia. 
Svoju pozornosť tiež venujú cyklodoprave. „Pripravuje‑
me sa na výzvy, ktoré by sme vedeli zrealizovať. Venuje‑
me sa tiež financovaniu výmeny a modernizácie verejné‑
ho osvetlenia,“ dodáva Penxa. Ďalšou oblasťou, ktorú by 
v meste chceli projektmi posunúť vpred, je elektromobi
lita. „Máme tiež pripravené projekty na výstavbu nových 
športovísk a  športovísk na školách. V  tomto roku sme 
stihli podať napríklad projekt na zníženie energetickej 
náročnosti v základnej škole vo Veľkej, ktorý sa už aj re‑
alizuje,“ vyratúva.

Nové parky a riešenie migračných výziev

Ako sa ďalej dozvedáme, tento rok podali napríklad 
projekt na obstaranie projektovej dokumentácie na Park 
Juh II i projekty na podporu operácií zameraných na rie
šenie migračných výziev v  dôsledku vojenskej agresie 
voči Ukrajine. Spolu s partnerom z Poľska tiež riešia pro
jekt, ktorý sa týka rekonštrukcie parku na Francisciho ulici. 
Táto práca si vyžaduje nielen skvelé manažérske a komu
nikačné schopnosti. Potrebná je aj poriadna dávka trpez
livosti. „Projektový cyklus je nastavený tak, že niekedy 
trvá schválenie projektu aj viac ako rok, ako napríklad 
pri modernizácii Domu kultúry, kde sme podali žiadosť 

v  novembri 2021 a  rozhodnutie nám prišlo až na konci 
roka 2022 s tým, že projekt musí byť zrealizovaný do kon‑
ca roka 2023. A pre nás to nie je konečná fáza. Každý je‑
den musíme ešte päť rokov monitorovať,“ dodáva.

jadrové mesto uMR

Ďalšou agendou spomínaného oddelenia je sekretari
át kooperačnej rady Územia udržateľného mestského roz
voja (UMR) Poprad  Svit  Kežmarok  Vysoké Tatry. Vďaka 
UMR by mesto Poprad malo získať prídel peňazí. „Poprad 
je jadrovým mestom tohto územia. Aby sme mohli čerpať 
finančné prostriedky, pripravujeme strategický doku‑
ment, ktorý sa volá Integrovaná územná stratégia. Vidí‑
me ale opäť meškanie zo strany ministerstiev na príprave 
programového obdobia a bez nastavenia implementač‑
ného rámca pre integrované územné investície momen‑
tálne nevieme stratégiu sfinalizovať. Zdroje budú alo‑
kované aj pre mesto Poprad a my si cez stratégiu mimo 
súťažného režimu zadefinujeme ciele, priority a nakoniec 
aj integrované investície, ktoré chceme z nového progra‑
mového obdobia realizovať,“ objasňuje Penxa.

Nenápadné podpisy

Kolegovia na tomto oddelení pracujú s  množstvom 
dokumentov, snažia sa nájsť najlepšie projekty a výzvy, 
do ktorých sa môže Poprad zapojiť. Sami o sebe so žar
tom hovoria, že sú „papierovači“. Na rôznych projektoch, 
ktoré v meste vyrástli, je ale skrytý aj ich rukopis. Keď sa 
projekt zhmotní, vždy sa potešia. „V poslednom období 
sme aj vďaka Fondu na podporu športu realizovali pro‑
jekt rekonštrukcie telocvične na Komenského ulici. Po‑
darilo sa nám získať financie na detské ihrisko RODIN‑
KA, nocľaháreň, Dom kultúry a mnoho iných projektov,“ 
uzavrel Penxa. 

 Jana Pisarčíková 

Popradská Zdrávka přivítala Kladeňáky
Střední zdravotnická škola v Popradě uspořádala seminář pro hosty ze středočeského Kladna. Kladeňáci 

jsou žáky učebního oboru Ošetřovatel a vykonávali svou odbornou praxi v rámci programu Erasmus+ 
v Domově seniorů Jeseň života ve Velké Lomnici.

Dvouhodinový seminář proběhl formou živé diskuse mezi učni z Čech a třeťáky maturitního oboru 
Praktická sestra z Popradu. Témata odborné praxe, ošetřovatelských postupů a zážitků z výměnných po
bytů v zahraničí měla mezi účastníky velký ohlas a byla společná.

Kladenští učni strávili pod Tatrami dva týdny. Ve volném čase vyjeli až na Lomnický štít, navštívili Kež
marok a v Popradu byli dvakrát. Poprvé nakupovat v obchodním centru, kde děvčata uchvátily nižší ceny 
kosmetiky a hned zkraje pobytu utratily téměř všechny peníze. A podruhé v aquaparku, kde si užívaly 
tobogány a termální vodu. Všichni byli nadšení z nádherných panoramat Tater, která jsou dostupná každý 
den a podle počasí vypadají pokaždé jinak.

Aby toho nebylo málo, ze setkání vzešlo i pozvání. Protože obě školy realizují řadu projektů, v příštím 
školním roce by mohli popradští žáci navštívit největší středočeské město a na vlastní oči vidět, o čem se 
na semináři mluvilo – podívat se na kladenskou Zdrávku, do nemocnice a třeba i na Záchrannou službu 
Středočeského kraje.

PhDr. Zuzana Volná, 
učitelka SZŠ a VOŠZ Kladno, Česká republika

N
apísali nám
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I.kategória ŠZ 2023

Areál Základnej školy s  materskou školou Spišská 
Sobota sa počas tretieho júnového víkendu zme
nil na akési športové stanovištia. Podujatie Špor

tuje celá rodina pritiahlo do areálu školy množstvo detí. 
„Je to už taká každoročná tradícia, ktorá sa uskutočňuje 
v Spišskej Sobote. Organizuje ju Klub Sobotčanov v úzkej 
spolupráci so Základnou a materskou školou v Spišskej 
Sobote a s mestom Poprad. Cieľom je, aby sa na jednom 
mieste stretlo čo najviac generácií spišskosobotčanov 
a  spoločne stráveným časom upevnili svoje susedské 
vzťahy,“ povedala Ľuboslava Duroňová, predsedníčka 
Klubu Sobotčanov.

Pestrý program

Podujatie otvoril prvý viceprimátor Štefan Pčola spo
lu s prednostom mestského úradu Adriánom Kromkom. 
„Bez podpory mesta by sme takúto akciu nezvládli uspo‑
riadať, podporilo nás nielen materiálne, ale aj finančne,“ 
dodala. Mikrofónu sa ujal Rudolf Kubus, ktorý svojim 
povestným humorom bavil návštevníkov. Základná ško
la na podujatie ponúkla svoje priestory. Pani učiteľky 
pripravili pre deti súťaže. Klub Sobotčanov sa zase po
staral o program a chutný guláš. Deti potešilo bábkové 
divadlo Hoki Poki, svoje umenie predviedli popradskí 
šermiari z klubu Goliath, i 3AL Biketrial klub. Pomaľovať si 

mohli tvár, svoje chuťové bunky poštekliť cukrovou vatou 
a energiu vybiť v nafukovacom hrade. „Program otvoril 
tanečný klub Fearless crew, ktorý si pripravil nielen jedno 
číslo, ale viacero choreografií,“ dodáva Duroňová. Náv
števníci mohli vidieť aj ukážky SOMMA MMA a  dokon
ca si ich aj na vlastnej koži vyskúšať. „Podujatie tradične 
zakončili spišskosobotskí hasiči, ktorí pripravili drevené 
domčeky a tie deti následne hasili,“ uzavrela Duroňová. 
Vďaka hojnej účasti akcia dopadla na výbornú a organi
zátori sa už teraz tešia na budúci rok.

 Jana Pisarčíková

V Spišskej Sobote 
športovali rodiny

Deň plný smiechu, dobrej nálady, 
chutného gulášu a športu si užili 
obyvatelia i návštevníci Spišskej Soboty 
počas podujatia s názvom Športuje celá 
rodina. 

Konferencie sa zúčastnili zástupcovia všetkých osem
nástich novovytvorených území udržateľného mest
ského rozvoja (UMR) a čelní predstavitelia Minister

stva investícií, regionálneho rozvoja a informatizácie Slo
venskej republiky (MIRRI). V rámci celodennej konferencie 
sa jej účastníci venovali návrhom metodických doku
mentov, ktoré sa dlhodobo kreujú v spolupráci s minister
stvom. „ Išlo o ďalšiu konferenciu zo série stretnutí s pred‑
staviteľmi ministerstva, kde sa snažíme dotiahnuť imple‑
mentáciu čerpania eurofondov. Tento proces prebieha 
už viac ako dva a pol roka a veríme, že sa ministerstvu 
v čo najkratšej dobe podarí dotiahnuť procesy do konca. 
V rámci nového programového obdobia sa bude uplat‑
ňovať aj integrovaný územný prístup, ktorý má zaručiť 
čerpanie časti eurofondov „zdola“ mimo dopytovo orien‑
tovaných výziev. Táto konferencia nás mala nasmerovať 
k príprave čo najlepších projektov,“ povedal Lukáš Penxa, 
vedúci oddelenia strategického rozvoja a  sekretariátu 

kooperačnej 
rady UMR, 
MsÚ Poprad.

„Ďakujeme 
mestu Poprad 
za pomoc 
pri organi‑
zovaní tejto 
c e l o s l o v e n ‑
skej konfe‑
rencie práve 
v  priestoroch mestského úradu, počas ktorej sme sa 
opätovne utvrdili, že mesto Poprad, rovnako ako aj ďalší 
aktéri z  územia, sa snažia čo najlepšie pripraviť na čer‑
panie eurofondov v  novom programovom období  tak, 
aby bolo čo najrýchlejšie a najefektívnejšie,“ povedal Ján 
Ridzoň, generálny riaditeľ sekcie Operačný program Slo
vensko.  (jp)

Vzdelávali sa vo využívaní eurofondov 
Počas druhej júnovej stredy sa zasadačka Mestského úradu v Poprade zaplnila odborníkmi 
z celého Slovenska. Uskutočnila sa konferencia k Mechanizmu implementácie integrovaných 
územných investícií. 

FOTO: Jana Pisarčíková
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Ak vám k  šťastiu nechýba more a  chcete zažiť 
skutočné Taliansko počas leta na vlastnej koži, 
stačí, ak v polovici júna zablúdite na popradské 

námestie. Festival Viva Italia po desiatykrát priniesol 
kúsok Talianska do Popradu. Veľkou zmenou po ro
koch bolo gastro námestie v  medzikostolí nazvané 
Piazza Villanova. Predstavili sa pouličné kapely ako Ru
ggero Robin Band, Woodnite Band, Daniy’el, Vincenzo 
Murinu. Počuť ste mohli aj prešovského umelca Chrisa 
Ellysa i  Barbaru Bortolini spolu s  Pavlom Bezerom. Aj 
v  tomto roku organizátori ponúkli v  rámci programu 
autentický a  nezabudnuteľný taliansky zážitok. „Mali 
sme niekoľko noviniek. Čo sa týka vystavovateľov, tých 
bolo oproti predošlým ročníkom oveľa viac. Ponúkali 
sicílsku pizzu, taliansku balenú zmrzlinu, ale nechali 
sme priestor aj takzvanému „lifestyle italiano“, teda ži‑
votnému štýlu Talianov počnúc aperitívom Aperolom, 
nevynímajúc stánky venované jedlu, dobrému vínu 
a  najmä proseccu,“ priblížil Fabio Bortolini, predseda 
občianskeho združenia Pre Mesto, ktoré je hlavným or
ganizátorom.

Sardínia na stole

Na svoje si prišli i  milovníci motorizmu. Pre nich 
bola pripravená výstava legendárnych motocyklov 
Ducati. Chutné jedlo čakalo na ľudí nielen v stánkoch 
na námestí, ale aj počas oficiálnej večere Viva Italia – 

Sardínia na stole od prof. Giuseppina Armas, referent
ky pre sardínske hotelové inštitúty. Priamo na námestí 
sme sa Popradčanov opýtali, čo im najviac na Taliansku 
chutí. Veronika si festival prišla užiť aj so svojou ratoles
ťou. „Ja určite neviem odolať syrom z Talianska, ak by 
som mohla, jem ich každý deň,“ povedala. Peter Šrá
mek si taliansku kultúru obľúbil už pred rokmi. „Boli 
sme jedno leto na Sicílii. Ja mám najviac rád povahu 
Talianov, to, ako vystupujú, ako sa s  úsmevom všet‑
kým prihovárajú. Človek má hneď lepší deň. A samo‑
zrejme, cestoviny,“ dodal.

Medzi Talianskom a Slovenskom

V  Kine Tatran sa uskutočnil festival talianskych fil
mov a v kongresovej sále Aquacity sa konala aj medzi
národná konferencia v  spolupráci s  Prešovskou regi
onálnou komorou SOPK. Venovaná bola téme „Trend 
trvalo udržateľného rozvoja cestovného ruchu v  hor
ských strediskách.“ Medzi hosťami bola aj delegácia 
z mesta Courmayeur, ktoré leží na úpätí Mont Blancu, 
spolu s primátorom a predstaviteľmi ďalších zaujíma
vých inštitúcií. „Týmito aktivitami chce festival posilniť 
svoje poslanie inšpirovať, a teda byť miestom stretnu‑
tia a  výmeny hlbšieho obsahu a  inštitucionálneho 
profilu medzi Talianskom a Slovenskom,“ skonštatoval 
Bortolini.

Jana Pisarčíková

Kúsok 
Talianska 
pod Tatrami

Parmigiano, olive, pasta, pizza, prosecco. 
V polovici júna popradské námestie opäť 
ovládol taliansky temperament. Festival 

Viva Italia odštartoval svoj jubilejný 10. 
ročník so sloganom  „Nech žije námestie“.

FOTO: Jana Pisarčíková
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Tak ako ženy, matky, otcovia, či zami

lovaní, aj deti majú svoj sviatok. Je 

ním 1. jún. Hlavnou myšlienkou Medzi

národného dňa detí je nárok všetkých 

na prežitie šťastného detstva, v prítom

nosti rodiny, bez hladu a  smädu. Rodi

na by v tento deň mala byť pohromade 

a užiť si spoločne čas plný radosti a zá

bavy. Dopriať si spoločné chvíle a  ve

novať sa len jeden druhému. Aj preto 

mesto Poprad aj v  tomto roku priamo 

na Námestí sv. Egídia zorganizovalo pes

trý, vyše osemhodinový program. Veľa 

zábavy, tanca a  spevu priniesli účinku

júci z  rôznych kútov Slovenska. Ako sa 

na poriadnej oslave patrí, nechýbal ani 

klaun vo svojej Klauniáde, známa Dú

halka, detská kuchárska show Kuchá

rik Pepe a  Lili, Ujo Ľubo, aktivity CVČ 

a  na záver hudobný program v  podaní 

obľúbených PACI PAC.

 POZRITE SI FOTOREPORT

Deň detí 
v Poprade

FOTO: mesto Poprad
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DVE DESAťROčIA 
SPOLUPRÁcE TROcH 
MIEST

V  utorok 6.  6.  2023 sa na rad
nici v  Zakopanom stretli 

primátori troch spriatelených 
miest  – Anton Danko z  Popra
du, Leszek Dorula zo Zakopane
ho a  Jozef Štefaňák z  Vysokých 
Tatier. Po krátkom pracovnom 
rokovaní sa všetci presunuli 
do Mestskej galérie umenia Wła
dysława Zamoyskiego, kde sa 
uskutočnila slávnosť k  90. výro
čiu udelenia mestských práv Za
kopaneho a  zároveň 20. výročia 
partnerstva troch miest z  poľ
skej i  slovenskej strany Tatier.
Primátor Popradu Anton Danko 
vo svojom príhovore uviedol, že 
pri spolupráci týchto troch miest 
je vo funkcii primátora už 17. rok, 
teda najdlhšie zo všetkých a po
ďakoval predchádzajúcim trom 
primátorom Zakopaneho  pá
nom Bachledovi, Bonkovi a Maj
cherovi za ich osobný podiel 
na udržiavaní dobrých vzťahov 
a konštruktívnych riešení v rám
ci tohto partnerstva. Následne 
odovzdal primátorovi Zakopa
neho dar od mesta Poprad, kto
rý vytvoril popradský výtvarník 
a keramikár Peter Smik. Ide o ob

raz z taveného skla s rámom fín
skej architektúry s  tematickým 
zameraním na ľad a sneh s fareb
nými tónmi pocitovo vytvárajú
cimi vzťah k  prírodnej podstate 
podtatranského regiónu. Záve
rečná veta príhovoru primátora 
Antona Danka vyjadruje podsta
tu tohto partnerstva: „Zakopane 
a Poprad spájajú Tatry, a preto sú 

tieto mestá predurčené na spo
luprácu.“ Leszek Dorula ocenil 
dlhoročnú spoluprácu s  Popra
dom a vyjadril potešenie z toho, 
že naďalej sa intenzívne rozvíja.

KOSENIE VEREJNEJ 
ZELENE

Kosba trávnatých plôch 
na území mesta začala v tom

to roku neskôr, až 24.  05.  2023, 
a  to z  dôvodu pretrvávajúceho 
daždivého počasia. Len o sedem 
dní posunuté kosenie oproti 
iným rokom bolo následne vy
stavené vplyvu daždivého i  tep

lého počasia, takže tráva vyrástla 
vo veľmi krátkom čase za pár dní. 
Kosenie trávnatých plôch je roz
delené do dvoch zón. V  I. zóne, 
tzv.  intenzívnej triedy kosenia, 
sa vykonáva kosba až 20× ročne. 
Patria tu námestia, niektoré od
dychové miesta a  iné reprezen
tatívne plochy. Zatrávnené časti 
sídlisk a  mestských častí sú za
radené do II. zóny – teda exten
zívnej triedy starostlivosti. Tu sa 
kosba koná 24 krát ročne. Pod
ľa potreby sa kosia aj ruderálne 
porasty vo vlastníctve mesta. 
Prírodné zákonitosti, hlavne 
dažde v kombinácii s teplým po
časím ovplyvňujú nielen mieru 
zatrávnenia, ale mnohokrát aj 
komplikujú časový harmono
gram a  priebeh kosby. Napriek 
nie veľmi priaznivým tohoroč
ným podmienkam je pre mesto 
Poprad i  spoločnosť Brantner 
prioritou udržiavať mestské tráv
naté plochy v optimálnom stave, 
o  čo sa budú snažiť počas celé
ho letného obdobia. Základnými 

dôvodmi pre kosenie trávnatých 
plôch je estetické i  zdravotné 
hľadisko. Údržba verejnej ze
lene, verejných priestranstiev 
a  čistenie mesta je vykonáva
ná prostredníctvom spoloč
nosti Brantner Poprad,  s.  r.  o.

OLYMPIÁDA 
SENIOROV POZNÁ 
VíťAZA

Mesto Poprad zorganizova
lo prostredníctvom svojho 

sociálneho odboru už II. roč
ník Olympiády pre seniorov. 
Od februára bola pre nich zdro
jom športu a  zábavy, keďže si 
mohli zmerať svoje sily vo via
cerých disciplínach ako napr. 
petang, hod šípkami, golf či spo
ločenská hra Rummikub. Druhý 
júnový štvrtok sa v  Dennom 

centre Limba konalo slávnostné 
vyhodnotenie tejto olympiá
dy. Všetky denné centrá získa
li od mesta pamätné medaily 
a knižné publikácie. Absolútnym 
víťazom s najvyšším počtom na

zbieraných bodov zo všetkých 
disciplín sa stalo DC Limba, kto
ré získalo Putovný pohár mesta 
Poprad. Redakcia Mesačníka Po
prad víťazom srdečne gratuluje.

Zdroj: poprad.sk, Facebook 
mesta Poprad
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Ostré pero a malé gumy. Za
prial na úvod všetkým prí
tomným vedúci Klubu krí

žovkárov a  hádankárov Tatranec. 
Pred sebou mali sériu úloh, ktoré 
poriadne potrápili ich mozgové 
bunky. „Uskutočnil sa 28. Podtat‑
ranský turnaj v  riešení krížoviek 
a hádaniek. Zídu sa tu vždy ľudia 
z celého Slovenska, staršie i mlad‑
šie vekové kategórie. I keď staršie 
už majú prevahu, lebo mladšie 
ročníky je už ťažšie k tomu dostať,“ 
povedal Ján Turek, člen Klubu krí
žovkárov a hádankárov Tatranec.

Najmenej chýb, najlepší čas

Riešili sa krížovky, slovné há
danky, prešmyčky. Začiatočnícke 
kategórie sa pasovali okrem iného 
aj s osemsmerovkami. „Každý do‑
stal zadanie. Na ňom je stanovený 
čas, v rámci ktorého musí súťažia‑
ci krížovku vylúštiť a  odovzdať. 
Vyhráva ten, kto má najmenej 
stratových chýb a najrýchlejší čas. 
Pri hádankách ten, kto ich vylúš‑
ti najviac,“ dodáva Turek. Každé 
jedno víťazstvo sa započítava. 
„Máme vlastnú Grand Prix a  do‑
konca aj sieň slávy, do ktorej nie‑
ktorí už patria. Existuje dlhodobé 
bodovanie. Na záver roka nás ča‑
kajú Majstrovstvá Slovenska jed‑
notlivcov i družstiev,“ povedal.

Oslávili 40. výročie

Tohtoročný turnaj bol oven
čený aj pekným výročím. Klub 
krížovkárov a  hádankárov Tatra
nec totiž oslávil svoje 40. výročie. 
„Vznikli sme v roku 1983. Zo zakla‑
dajúcich členov už pomaly nikto 
nežije. Vznikli sme v Matejovciach 
pod Závodným klubom. Keď sa 
klub sprivatizoval, tak sme fungo‑
vali aj pod Mestským kultúrnym 
strediskom v  Poprade, neskôr už 
pod vlastnou réžiou. Za túto dobu 
sme dostali veľa ocenení. Niekoľ‑
kokrát sme vyhrali hádankársku 
pyramídu družstiev. Dvakrát sme 
boli Majstrami Slovenska v  rieše‑
ní krížoviek a hádaniek družstiev, 
tiež jednotlivcov,“ zaspomínal si 
predseda Klubu krížovkárov a há
dankárov Tatranec Štefan Tatarko. 
S  tým, že mladí ľudia si už nera
di trápia svoje mozgové bunky 
pri krížovkách a hlavolamoch, sú
hlasil. „Vymierame, čo sa dá pove‑
dať. Ozajstné vedomosti, ktoré po‑
trebujete či kopec literatúry dnes 
ide bokom,“ povedal. Je ale niečo, 
čo vonia aj mladým. „V  mladších 
ročníkoch sa rozvinula hlavne ka‑
tegória sudoku,“ zhodnotil.

 Jana Pisarčíková

Hlavy si potrápili 
krížovkami 

a hádankami 
V jedálni ZŠ s MŠ na Ul. Komenského sa presne 

na Jána stretli bystré hlavičky od Bratislavy až 
po Michalovce. Potrápili si svoje mozgové bunky 

logickými úlohami. 

Výsledky turnaja podľa 
jednotlivých kategórií: 

celkový víťaz turnaja: 
Milan chudý z Prievidze 
Kvíz 
1. I.Šuňavec, Ružomberok 
2. A.Hnáth, Moravany 
3. V.Kmeť, Prievidza; J.Kováčik, 

Nové Mesto n.V.; P.Paďour, Žilina 

Krížovky „A“, pokročilí 
1. M.Chudý, Prievidza, 1 chyba 
2. I.Šuňavec, Ružomberok, 3 chyby 
3. L. Žitňák, Šaľa, 11 chýb 

Krížovky „B“, mierne pokročilí 
1. M. Gomola, Žilina, 1 chyba 
2. I.Šarkan, Martin, 4 chyby 
3. S.Plachý, Zemianske Kostoľany, 

4 chyby 

Krížovky „c“, začiatočníci 
1. V.Lackovičová, Poprad, 1 chyba 
2. M.Páleníková, Svinná, 3 chyby 
3. D.Šabľová, Poprad, 5 chýb 

Hádanky „A“ 

1. P. Paďour, Žilina,  12 hádaniek 
2. J.Kováčik, Nové Mesto nad Vá

hom, 11 hádaniek 
3. J. Psotný, Nové Mesto nad Vá

hom, 8 hádaniek 

Hádanky „B“ 
1. R. Strcula, Martin, 17 hádaniek 
2. J. Páleník, Svinná, 14 hádaniek 
3. P. Bohuš, Košice,  11 hádaniek 

Hádanky „c“ 
1. D. Šabľová, Poprad, 36 bodov 
2. M.Páleníková, Svinná, 33 bodov 
3. V. Lackovičová, Poprad, 29 bo

dovw
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PRÁZDNINOVÉ KINOPRÁZDNINOVÉ KINO

www.kinotatran.skwww.kinotatran.sk

každý pondelok o 16:30každý pondelok o 16:30

VSTUPNÉ  3€VSTUPNÉ  3€VSTUPNÉ  3€

3.7.3.7.

€URÓPSKE FILMY ZA €URO€URÓPSKE FILMY ZA €URO
každý pondelok o 19:00každý pondelok o 19:00

10.7.10.7. 17.7.17.7. 24.7.24.7. 31.7.31.7.

3.7.3.7. 10.7.10.7. 17.7.17.7. 24.7.24.7. 31.7.31.7.
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Kam za kultúrou JÚN

2022

Podujatia
4. 7. utorok 16:00 /   
Podtatranské múzeum

UčíME SA SPOZNÁVAť HUBY
Prednáška Podtatranského 
mykologického klubu pre členov 
aj širokú verejnosť s tematikou 
morfológie húb.

10.–14. 7. Pondelok ‑Štvrtok 
9:00 – 16:00 / Tatranská galéria

DENNÝ TÁBOR MALÝcH 
UMELcOV

I. turnus tábora, v ktorom deti zažijú päť 
dní plných umenia, kreativity, smiechu 
a zábavy v krásnom kultúrnom 
a historickom prostredí.

10. 7. Pondelok 15:30 / 
Podtatranská knižnica, Sobotské námestie

KNIŽNÝ PIKNIK
Knižný piknik na deke s dobrou knihou, 
spoločenskými hrami a rozhovormi. 
(V prípade nepriaznivého počasia sa 
aktivita uskutoční v interiéri knižnice.)

12. 7. Streda 16:00 /   
Podtatranská knižnica, Západ

TíNEDŽERSKÝ KLUB
Stretnutie tínedžerov v knižnici. 
Rozhovory o vybraných témach 
a knihách.

12. 7. Streda 17:00 /   
Podtatranské múzeum

TATRY OčAMI NOSIčA
Prvá časť Letnej čitárne. Cyklus letných 
prednášok otvorí Martin Maličký 
s pohľadom milovníka Tatier, nosiča, 
fotografa a spisovateľa na krásy 
tatranskej prírody.

13. 7. Štvrtok 13:00 /  
Podtatranská knižnica, Juh 3

MEDZINÁRODNÝ DEŇ 
HLAVOLAMOV

Riešenie hlavolamov a úloh pre šikovné 
hlavičky.

19. 7. Streda 10:30 /   
Podtatranská knižnica, Západ

PODTATRANSKÝ SENIOR
Kreatívne a čitateľské stretnutie 
pre seniorov.

20. 7. Štvrtok 14:00 /  
Podtatranská knižnica, Juh 1

PRÁZDNINOVÉ BINGO
Zábavné popoludnie v knižnici 
s hraním obľúbenej hry bingo.

24. 7. Pondelok 15:30 / 
Podtatranská knižnica, Sobotské námestie

PRÁZDNINOVÉ TVORIVÉ DIELNE
Vymaľuj si svoje leto s vodovými 
farbami!

26. 7. Streda 16:00 /   
Podtatranská knižnica, Západ

Z ROZPRÁVKY DO ROZPRÁVKY
Zážitkové podujatie pre deti od 8 do 12 
rokov plné čítania, hier a aktivít na tému 
letné dobrodružstvá rozprávkových 
hrdinov.

26. 7. Streda 17:00 /   
Podtatranské múzeum

NINERA, UNIKÁTNY HUDOBNÝ 
NÁSTROJ

Druhá časť Letnej čitárne. Etnologička 
múzea Mgr. Elena Bekešová predstaví 
pre mnohých neznámy, unikátny hudobný 
nástroj, ktorý sa používal už od 10. storočia. 
Ninera, nazývaná tiež organistrum, sa 
nachádza v zbierkovom fonde múzea 
a je po kompletnom reštaurovaní.

27. 7. Štvrtok 10:30 /   
Podtatranská knižnica, Západ

FITNES PRE MOZOG
Tréning pamäte pomocou úloh, cvičení 
a hier.

31. 7. Pondelok 15:30 / Podtatranská 
knižnica, Sobotské námestie

BOL RAZ JEDEN ŽIVOT
Prázdninový kvíz, ktorý preverí tvoje 
vedomosti o ľudskom tele za pomoci 
príbehu Bol raz jeden život.

Výstavy
Do 21. 7. /    

Podtatranské osvetové stredisko

HRANIcE MEDZI SVETMI
Autorská výstava výtvarných prác 
Veroniky Vlašicovej a Michala Tureka.

Do 31. 7. / Podtatranské múzeum

Slovensko ‑slovinská DIMENZIA
Výstava prezentuje kultúrno historické 
a súčasné paralely a rozdiely dvoch 
krajín.

Do 27. 8. / Tatranská galéria

ARcHITEKTÚRA – 
UKAZOVATEĽ KULTÚRY

Tematické výstavy venované 
architektúre v rámci projektu 
Hry s umením 2023: Arata Isozaki 
(Japonsko) – laureát Pritzkerovej ceny 
a Veže do neba z medzinárodného 
Domu umenia Bibiana.

Do 27. 8. / Tatranská galéria

Vladimír Jandejsek – VÝBER 
Z TVORBY

Výstava zo zbierok Tatranskej galérie 
k 100. výročiu narodenia umelca.

Do 31. 8. / Art Lasák Gallery

MOMENTY, SNY A DOTYKY
Výstava diel svetoznámej umelkyne 
Andrei Ehret, ktorá sa vo svojej 
umeleckej tvorbe sústreďuje 
na abstraktnú expresívnu olejovú 
a kombinovanú maľbu.

Do 3. 9. / Podtatranská knižnica, 
Spišská Sobota

ROSNIčKA
Výstav výtvarných prác žiakov 
Súkromnej základnej umeleckej školy 
Rosnička.

Stála expozícia / Tatranská galéria

ODKRYTÉ HODNOTY APP
Stála expozícia diel zo zbierkového 
fondu Tatranskej galérie predstavuje to 
najlepšie z tvorby takmer 80 autorov. 
Výstava je spracovaná v aplikácii 
a doplnená obsažným katalógom.

Stála expozícia / Podtatranské   
            múzeum

KNIEŽA Z POPRADU A JEHO 
HROBKA

Nová stála expozícia prezentuje 
návštevníkovi hrobku germánskeho 
kniežaťa z prelomu 4. a 5. storočia 
po Kristovi. Ide o jediný archeologický 
nález svojho druhu v Európe.

Stála expozícia / Podtatranské   
            múzeum

POPRAD A OKOLIE V ZRKADLE 
VEKOV

Expozícia sprístupňujúca príbeh 
kontinuálneho osídlenia územia mesta 
Poprad a jeho okolia od praveku až 
po súčasnosť. 

Mesačník

POPRAD
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Máj 
20. 5. v Poprade – Veľkej s helenou bališovou  (1933)
22. 5.  v Poprade – Veľkej so Zdenkou Kiovskou  (1948)
24. 5.  v Poprade – Veľkej s Rozáliou Machovou  (1936)
30. 5.  v Poprade – Veľkej s Ing. jurajom Pavličkom  (1963)
31. 5.  v Poprade – Veľkej s Gizelou habarkovou  (1943)

júN

2. 6. v Poprade – Veľkej s Pavlom Viaterom  (1955)
 v Poprade Spišskej Sobote s Pavlom ledeckým  (1949)
 v Poprade – Veľkej s Ing. arch. Petrom 
           Ovčáčekom  (1948)
 v Poprade – Veľkej so Štefanom hruškom  (1967)
6. 6. v Poprade – Veľkej s Milanom Ilavským  (1941)
7. 6. v Poprade Spišskej Sobote s hildegard Zemanovou  (1943)
 v Poprade – Veľkej s Arpádom Kontárom  (1953)
 v Poprade – Veľkej s jozefom Kubíkom  (1943)
 v Poprade – Veľkej s jánom Vaščurom  (1953)
9. 6. v Poprade – Veľkej s Ondrejom janíkom  (1938)
 v Poprade – Veľkej s Rut Šelestiakovou  (1932)
 v Poprade – Veľkej s ladislavom Smykom  (1953)
10. 6. v Poprade – Veľkej s Eleonórou Wachmanskou  (1936)
13. 6. v Poprade – Veľkej s jánom Aderkom  (1940)

ROZlúČIlI SME SA

Spoločenská rubrika

13. 5. Miroslava Pojedincová a Michal Štelbaský 
20. 5. Katarína Kedzuchová a ľubomír Slivka 
27. 5. Mária Richterová a Patrik Mogyoroši

 Gabriela Kromková a Tibor Genský 
29. 5. jarmila Fáberová a Michal Dolhy
3. 6. Eva Kostíková  a Marcel Gulai

cITáT
„Jedna lastovička neznamená, že je leto, ani jeden pekný deň; Takisto ani jeden deň alebo chvíľka šťastia neznamená, 
že človek je úplne šťastný.“ 

 (Aristoteles)

MANžElSTVO uZAVRElI 

Lekárska pohotovosť pre deti a dorast 
Lokalizácia: 
Detská poliklinika – vchod č. 2, spoločný priestor 
s detskou imunoalergologickou ambulanciou
Tel.: 052 / 7125 683

Ambulantná pohotovosť pre dospelých 
Lokalizácia: Nemocnica - poliklinická časť, 
1. poschodie, číslo dverí P106 / 
Spádova oblasť okres Poprad
Tel.: 052 / 7125 614, 052 / 7125 525

Zubná pohotovosť
Lokalizácia: Nemocnica - budova hlavnej 
vrátnice, 1. poschodie, číslo dverí 102
Tel.: 052 / 7125 613

Lekárne, ktoré zabezpečujú lekárenskú starostlivosť v rámci 
prevádzkových hodín počas pracovných dní, soboty a nedele:

•	 Lekáreň	Dr. Max, OC Kaufland, Jiřího Wolkera, Poprad, tel. 0901961195, 

 (8:00 - 20:00)

•	 Lekáreň	Dr. Max, Dlhé hony 1, Poprad (9:00 - 21:00)

•	 Lekáreň	BENU, Teplická cesta 4359/3, Poprad (8:00 - 20:00)

•	 Lekáreň	BENU, OD Kaufland, Moyzesova 4067/3, Poprad, tel. 0905821914 

 (8:00 - 20:00)

•	 EKOLEKÁREŇ Poprad, OC FORUM, vchod z Francisciho ulice, 

 Námestie Sv. Egídia 3290/14, Poprad, (8:00 - 20:00)

Ordinačné hodiny:
Pondelok – piatok 16:00 – 22:00
Sobota, nedeľa, sviatky 07:00 – 22:00

Ordinačné hodiny:
Sobota, nedeľa 09:00 – 13:00

Rozpis zabezpečenia poskytovania lekárenskej pohotovostnej služby

ZDROJ: NEMOCNICA POPRAD 

Ordinačné hodiny:
Pondelok – piatok 16:00 – 22:00
Sobota, nedeľa, sviatky 07:00 – 22:00
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Poprad  Európske mesto športu ne
zabudlo ani na tradície školských 
športových súťaží a medzi nich patril 

v tomto školskom roku už 27. ročník Špor
tovej olympiády detí a  mládeže mesta 
Poprad. V ostatných dvoch mesiacoch sa 
prevažne na vonkajších športoviskách ko

nala jej letná časť. Ako prví si pod olym
pijským ohňom už tradične zašportovali 
škôlkari, ktorí celý maratón podujatí otvo
rili v priestoroch areálu ZŠ na Jarnej ulici 
24. mája. „Rok čo rok sú deti šikovnejšie 
a  obratnejšie. Možno aj v  rámci takejto 
súťaže rastie nový olympionik či repre‑

Popradské deti opäť 
súťažili v olympijskom 

duchu
Športová olympiáda detí a mládeže mesta Poprad zavŕšila v tomto 
školskom roku aj svoju letnú časť, a to už v rámci jej 27. ročníka. V duchu 
olympizmu súťažili v rôznych disciplínach deti od materských škôl, až 
po druhý stupeň základných škôl.

„ROK ČO ROK Sú DETI 
ŠIKOVNEjŠIE

A ObRATNEjŠIE. 
MOžNO Aj V RáMcI 

TAKEjTO SúťAžE RASTIE 
NOVý OlyMPIONIK ČI 

REPREZENTANT NáŠhO 
MESTA.“ 

Dana Fedorová
zástupkyňa riaditeľa pre MŠ Jarná
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zentant nášho mesta. Pripravili sme pre deti tradičné 
disciplíny, ako hod loptou, skok do diaľky či beh na 30 
metrov,“ povedala zástupkyňa riaditeľa pre MŠ Jarná 
Dana Fedorová, ktorá roky túto olympiádu organi
zuje. V súťaži sa stretli družstvá z jedenástich mater
ských škôl. Na treťom mieste skončilo družstvo z MŠ 
Záborského, druhá bola MŠ Mládeže I a obhajcom pu
tovného pohára sa stala usporiadateľská MŠ na Jarnej 
ulici.

Už o  deň neskôr sa do hry dostali aj žiaci a  žiač
ky základných škôl. Na tom istom mieste a  opäť ich 
zlákala kráľovná športu – atletika, ktorá tvorila základ 
letnej časti ŠOMP. Aj v týchto disciplínach išlo medzi 
žiakmi a  žiačkami základných škôl o  naháňanie bo
dov do rebríčka o najšportovejšiu školu. Tie sa zbie
rajú nielen v Športovej olympiáde mesta Poprad, ale 
aj v  dlhodobej Žiackej lige a  iných postupových sú
ťažiach. V atletike sa najviac darilo žiakom i žiačkam 
zo Spišskej Soboty. Medzi chlapcami bola druhá Fran
cisciho a tretie 8.ročné gymnázium na Ul. D. Tatarku. 
U  dievčat skončila druhá Dostojevského škola, no 
udelené boli až tri tretie miesta a to pre Jarnú, Mláde
že i 8.roč. gymnázium na Ul. D. Tatarku.

Atletické disciplíny aspoň vystriedal najpopu
lárnejší kolektívny šport na svete  – futbal. Platilo to 
do bodky aj v Poprade, pretože do finálového turnaja 
v malom futbale prekĺzli tí najlepší cez obvodné kolá 
v troch skupinách. Z dvanástich účastníkov si o víťaz
stvo v závere mája vo Veľkej zahrali okrem domácich 
aj 8. ročné gymnázium na Ul. D. Tatarku, Spišská So
bota a  celkový víťaz, ktorý finále ovládol bez straty 
bodu – ZŠ Tajovského.

Späť k  atletike. Jednou z  najobľúbenejších súťaží 
v rámci ŠOMP býva každoročne Kinderiáda, ktorá pra
videlne spája v  priestoroch ZŠ Dostojevského druž
stvá najmladších žiakov. Tentokrát sa konala v pred
posledný májový deň. „Už niekoľko desaťročí naša 
škola organizuje toto podujatie, ktoré v  nás vždy 

evokuje príchod letných prázdnin. Poča‑
sie nám vyšlo a  tak verím, že všetci žiaci 
si tento úžasný športový zážitok užili rov‑
nako, ako my,“ prezradil riaditeľ ZŠ s  MŠ 
na Dostojevského ulici v Poprade Vladimír 
Tobis. Zápolenia sa zúčastnilo jedenásť 
škôl. „Sú to súťaže pre druhý, tretí, štvrtý 
a piaty ročník základných škôl. Každý má 
inak upravenú disciplínu vzhľadom na te‑
lesné zdatnosti a podľa toho, čo deti v da‑
nom veku dokážu. Beh na 50 metrov je ale 
povinný pre každý ročník a tiež záverečná 
štafeta. Potom sú to disciplíny ako hod 
kriketovou loptičkou, hod plnou loptou, 
skok z  miesta i  s  rozbehom,“ vysvetlila 
Jana Pálková z referátu mládeže a športu 
MsÚ v  Poprade. Kinderiádu medzi chlap
cami ovládla domáca ZŠ na Dostojevské
ho ulici a  medzi dievčatami bola jasným 

víťazom ZŠ v Spišskej Sobote.
O deň neskôr sa dostali k slovu aj malí volejbalisti. 

Dve skupiny po štyroch si v mixvolejbale bratsky po
delili ZŠ Jarná a SŠ Letná, kde sa neskôr hrali aj zápasy 
o umiestnenie. Tretie miesto po víťazstve 2:1 nad ZŠ 
Jarná obsadila Spojená škola na Ul. Mládeže a z celko
vého triumfu sa po víťazstve 2:0 nad ZŠ Francisciho 
tešila domáca SŠ Letná.

Bodku za 27. ročníkom letnej časti ŠOMP dali tenis
ti 5. júna na kurtoch vo Veľkej. Hralo sa skupinovým 
systémom s  piatimi účastníkmi. S  konkurenciou si 
najlepšie poradili mladí tenisti zo ZŠ na Komenského 
ulici, ktorí vyhrali všetky zápasy a stali sa tak víťazmi 
poslednej súťaže olympiády v tomto školskom roku. 
Bola to zvyšná porcia bodov do rebríčka o najšporto
vejšiu školu mesta. Po sčítaní všetkých výsledkov škol
ských súťaží vzišiel víťaz, ktorého však odbor školstva, 
mládeže a športu MsÚ v Poprade drží tradične v taj
nosti celé leto. Putovný pohár si víťazná škola prevez
me v prvý deň nového školského roka.

 Marek Vaščura
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FOTO: Archív Aquacity Poprad FOTO: archív klubov

Vynovený plavecký bazén popradského aquapar
ku oslávil prvé narodeniny, a  tak zamestnanci 
vymysleli nevídanú oslavu. Pozvali návštevníkov, 

aby sa pokúsili pri svojom pobyte vo vode spoločne 
symbolicky oboplávať hranice Slovenska v dĺžke 1652,2 
kilometra. Spojili sily s  mestom Poprad a  pod obrov
skou narodeninovou tortou sa pustili do realizácie. 
„S  nápadom prišla naša kolegyňa Lucia Blašková 
a mne sa to veľmi zapáčilo. Tento rok sme teda zvolili 
takúto nevšednú oslavu. Uvidíme, či v takejto tradícii 
budeme pokračovať alebo vymyslíme nejaké obo‑
plávanie rovníka, či inú zábavnú aktivitu. Určite však 
urobíme niečo zaujímavé, aby si ľudia k nám prišli za‑
športovať,“ uviedol prevádzkový riaditeľ aquaparku 
Peter Gurčík. „Tento nevšedný pokus ešte nikto nevy‑
skúšal a  tak sme verili spoločne s  plaveckým klubom 
a  prevádzkovateľom plavárne, že to dáme,“ doplnila 
Jana Pálková z  referátu mládeže a  športu MsÚ v  Po

prade. Ruku k dielu priložilo aj Centrum voľného času, 
a to z jednoduchého dôvodu. „Centrum voľného času 
už má skúsenosti so zápisom do knihy rekordov, a tak 
sme prišli pomôcť. Naši zamestnanci mali na starosti 
registráciu priamo na mieste, sčítavali metre i kilomet‑
re a stali sa pre túto chvíľu skrutátormi,“ prezradila ria
diteľka CVČ Poprad Ingrid Lindemanová.

V  bazéne sa počas zápisu stretli rôzne generácie 
plavcov, nechýbali aktívni i bývalí športovci, študenti, 
žiaci či široká verejnosť. Niektorí išli do toho cielene, iní 
sa o zámere dozvedeli až priamo v bazéne. Všetkých 
však spojila táto netradičná výzva. Robili čo mohli, ale 
bol z toho napokon „len“ ustanovujúci rekord, pretože 
oboplávať Slovensko sa účastníkom nepodarilo. Za tri
násť hodín zvládlo 316 registrovaných plavcov ukrojiť 
zo stanoveného limitu 440,9 kilometra.

 Marek Vaščura

Popradčania chceli oboplávať 
Slovensko

Popradčania sa 9. júna pokúsili 
o nevšedný rekord. Miestny 

aquapark oslávil prvé narodeniny 
vynoveného plaveckého bazéna 

pokusom o zápis do Slovenskej 
knihy rekordov oboplávaním hraníc 

Slovenska.
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Slovenská mládežnícka elita v karate bojovala o maj
strovské tituly v poslednú májovú sobotu. Predstavilo 
sa tu 433 pretekárov v kategóriách karate agility, sú

bornom cvičení kata a športovom zápase kumite. Súčas
ťou majstrovstiev bolo aj vyhodnocovanie absolútnych 
víťazov Slovenského pohára v  jednotlivých kategóriách. 
Z domáceho Karate klubu Shihan Poprad, pod vedením 
Jána Glatza, si trofej odniesli Martin Citriak v kategórii ku
mite mladší žiaci začiatočníci do 26 kg a  Soňa Šatalová 
v  kategórii karate agility 11ročných dievčat. Nechýbali 
ani samotní medailisti šampionátu. Medzi 67ročnými 
dievčatami v kumite do 28 kg získala bronz Laura Žembo
vá, v kat. karate agility bol strieborný medzi 10ročnými 
chlapcami Peter Šoltés a Soňa Šatalová medzi 11ročnými 
dievčatami vybojovala bronz. Rovnako bronzová skončila 
Soňa aj v kategórii kumite starších žiačok nad 40 kg. Cen
né striebro si z domáceho šampionátu odniesla v kat. kata 
st. žiačok aj Hana Hybenová.

O týždeň neskôr prenechali karatisti priestor v Aréne 
džudistom počas žiackych majstrovstiev Slovenska. O ti
tuly medzi mladšími i staršími žiakmi prišlo zabojovať 273 
detí zo 43 klubov. Organizátorskej taktovky sa chopil do
máci JC Katsudo Poprad ECC vedený Jozefom Lenčéšom. 
Jeho zverenci v  silnej konkurencii na tatami vybojovali 
jedno striebro zásluhou Juraja Szabóa. Na turnaji sa pred
stavili aj ďalšie dva popradské kluby. TJ Mladosť Poprad 
si z domáceho tatami odniesla jednu striebornú medailu 
vďaka Radoslave Novotnej a tri delené bronzové priečky 
(Viktor Gajan, Denis Jakubčo, Remus Iseni). JK Poprad sa 
zasa môže pýšiť dvoma bronzovými medailami zásluhou 
Dominiky Bujňákovej a Michala Tobisa.

 Marek Vaščura

Aréna hostila 
šampionáty 

v karate i džude

Na prelome mája a júna hostila Aréna 
Poprad dva významné mládežnícke 
šampionáty v bojových športoch. Najskôr 
ju obsadili karatisti na Majstrovstvách 
Slovenska detí a žiakov a o týždeň neskôr aj 
džudisti na obdobnom podujatí.
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Juraj Szabo (vlavo) Martin Citriak (víťaz)
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FOTO: Marek Vaščura

Medzinárodný tenisový turnaj ITF Poprad – Tatry 
Open už zapustil korene tradície v našom mes
te. Jeho ďalšie pokračovanie je za nami. Od 19. 

do 25. júna 2023 tu o titul bojovalo vo štvorhre 32 dvo
jíc, v kvalifikácii dvojhry 32 hráčov a rovnaký počet ná
sledne v hlavnej súťaži. Medzi spoluorganizátorov pat
ril domáci klub MŠK Poprad – Tatry a podujatie bolo za
radené do programu aktivít Európskeho mesta športu 
2023. „Chcel by som sa poďakovať všetkým partnerom 
a sponzorom za ich dôveru. Ich podpora zohráva vždy 
významnú a neoceniteľnú úlohu pri organizácii celého 
turnaja. Aj vďaka neutíchajúcej podpore športu v mes‑
te od primátora Antona Danka tu dnes stojíme a mô‑
žeme nadšencom športu ponúknuť tenis na svetovej 
úrovni,“ uviedol riaditeľ turnaja Dávid Šproch.

Poslaním turnaja bolo opäť dať v čo najväčšej mož
nej miere príležitosť začínajúcim slovenským tenistom 
a  mnohých organizátori podporili voľnými kartami. 
Bolo medzi nimi aj domáce želiezko v  ohni Samuel 
Stolárik, ale aj ďalší hráči, ktorých do Popradu privie
dol tréner Národného tréningového centra a  bývalý 
daviscupový reprezentant Lukáš Lacko. „Je pozitívne, 
že sa na Slovensku robia kvalitné turnaje, na ktorých 
sa môžu zúčastňovať naši hráči. V  Poprade som bol 
na tenisových dvorcoch po prvýkrát a musím povedať, 
že som bol príjemne prekvapený organizáciou a tým, 
ako to tu funguje,“ prezradil Lukáš Lacko.

Turnaj prilákal niekoľko zaujímavých mien. Síce sa 
na poslednú chvíľu z  neho odhlásil obhajca prven

stva Nemec Louis Wessels, no nasadenou jednotkou 
bol Rakúšan Lukas Neumayer (303. v  rebríčku ATP, 
pozn. red.) a cez kvalifikáciu sa až do štvrťfinále predral 
napríklad 19ročný Američan so Slovenskými koreňmi 
Sebastian Sec, ktorý si vlani zahral aj na slávnom tur
naji Indian Wells a  jeho kariéru podporuje za veľkou 
mlákou legendárny John McEnroe. „Rodičia poznajú 
jedného z organizátorov tohto turnaja, a  tak som sa 
dostal s divokou kartou do kvalifikácie. Na Slovensko 
cestujem vždy len za oddychom cez leto a nikdy som tu 
tenis nehral. Teraz som tú možnosť dostal. Veľmi sa mi 
tu páčilo a musím povedať, že o nás hráčov bolo výbor‑
ne postarané,“ skonštatoval Sebastian Sec.

Dobrou vizitkou turnaja v Poprade bola aj prítom

Poprad – Tatry Open 
vyhral čech Rikl

V našom meste sa v druhej 
polovici júna uskutočnil 
ďalší diel významného 
medzinárodného tenisového 
turnaja okruhu ITF Poprad 
– Tatry Open. Celý týždeň 
ponúkol vynikajúce výkony 
hráčov z celého sveta, no 
napokon turnaj s dotáciou 
25 tisíc amerických dolárov 
a pod záštitou primátora 
mesta Poprad Antona Danka 
patril českým tenistom. 
Finále štvorhry vyhral 
bez boja Daniel Paty spoločne 
s Ukrajincom Vladyslavom 
Orlovom a vo finále dvojhry 
uspel Patrik Rikl po víťazstve 
nad krajanom Andrew 
Paulsonom.

Patrik Rikl a Andrew Paulson
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nosť ďalších veľkých mien svetového tenisu, z ktorých 
si niektorí zahrali, iní z  rôznych dôvodov nie. „Bol tu 
napríklad Lukáš Rosol, ktorý sa chcel prihlásiť, no ne‑
stihol to. No a Denis Istomin je bývalý 33. hráč rebríč‑
ka ATP a len málo tenistov sa môže pochváliť tým, čo 
dokázal v  kariére on. Hral osemkrát proti Federerovi, 
päťkrát proti Nadalovi a  šesťkrát proti Djokovičovi, 
ktorého dokonca raz aj porazil,“ vyzdvihol riaditeľ tur
naja Dávid Šproch. Denis Istomin z Uzbekistanu sa do
stal spoločne s Rusom Jevgenijom Karlovskim do finále 
štvorhry, no pre zdravotné problémy doň napokon ne
nastúpil, a tak bol sobotňajší program na záver týždňa 
ochudobnený o  súboj proti Ukrajincovi Vladyslavovi 
Orlovovi a Čechovi Danielovi Patymu. Tí sa tak bez boja 
stali víťazmi deblovej súťaže.

V nedeľu sa však už diváci dočkali finálového súboja 
vo dvojhre. Tu sa stretli dvaja Česi  – Andrew Paulson 
(piaty nasadený hráč turnaja, pozn.  red.) a  Patrik Rikl 
(nenasadený). Úvod patril jednoznačne Paulsonovi, no 
Rikl ušiel v druhom sete hrobárovi z lopaty a napokon 
zápas otočil vo svoj prospech. Zvíťazil po setoch 3:6, 
7:6 a 6:4. Vylepšil tak svoj výsledok, keďže pred rokom 
ostal pred bránami finále pre zdravotné problémy. 
„Myslím si, že to bol výborný tenis a  skvelé predsta‑
venie pre divákov. Patrik ma v rozhodujúcich chvíľach 
dokonale prečítal a  zvyšok bol už v  jeho réžii. Turnaj 
som si užíval a cítil som sa tu ako doma. Bola tu skvelá 
organizácia a veľa českých i slovenských hráčov. Určite 
si viem predstaviť, že sa tu niekedy opäť vrátim,“ po
znamenal zdolaný finalista A. Paulson. „Bol som veľmi 
dlho pod Andyho tlakom, ale v rozhodujúcich chvíľach 
som trafil pár veľmi dobrých returnov a zrazu som zá‑
pas úplne otočil. Cením si toto víťazstvo, pretože som 
sa nielenže posunul v rebríčku, ale dokázal som v zdra‑
ví odohrať celý turnaj. To je pre mňa najdôležitejšie, 
keďže naposledy ma tu pribrzdila nehoda s okom a ne‑
bol som vtedy v semifinále stopercentný. Ďakujem or‑
ganizátorom za celý týždeň strávený v Poprade. Odvá‑
dzajú vždy veľmi dobrú prácu. Starajú sa tu o hráčov, 
akoby sme hrali na nejakom challengeri. Pomohli mi aj 
s technickým vybavením, a tak sa im chcem za všetko 
úprimne poďakovať,“ zdôraznil šťastný víťaz Patrik Rikl.

Tenisový sviatok pod Tatrami naplnil očakávania. 
Atmosféru tohto ročníka navyše umocnili priame te

levízne prenosy, a tak sa chýr o turnaji šíril do celého 
sveta. „Nechcem hodnotiť samotný turnaj, ale vní‑
mal som od hráčov veľmi pozitívne reakcie. Hráči si 
pochvaľovali nielen prostredie, ale aj možnosti rege‑
nerácie. V  tomto ročníku sme sa snažili zvýšiť kvalitu 
turnaja a podarilo sa nám to aj zásluhou zrealizovania 
priamych televíznych prenosov z dvoch finálových dní. 
Bola to fantastická reklama pre turnaj, mesto, región 
i celé Slovensko. Budeme sa snažiť aj do budúcna ne‑
ustále navyšovať kvalitu turnaja podľa našich mož‑
ností i schopností,“ podčiarkol riaditeľ Tatry Open Dá
vid Šproch. „Tenis je riadnym členom športovej rodiny 
mesta Poprad. Som veľmi rád, že aj domáci klub MŠK 
Poprad – Tatry pravidelne k takýmto podujatiam pri‑
spieva a navyše sa príkladne stará o mládež. Teším sa, 
že sme si mohli v našom meste vychutnať super atmo‑
sféru,“ uzavrel prvý viceprimátor mesta Poprad Štefan 
Pčola, ktorý víťazov dekoroval.

Úspech priniesli aj sprievodné podujatia. Okrem 
dvoch tenisových VIP turnajov v  Malom Slavkove 
a v Poprade nechýbala ani tradičná charitatívna dražba 
počas slávnostného galavečera. Dražila sa tenisová ra
keta od legendárneho československého tenistu Jana 
Kodeša, tričko od bulharskej tenisovej hviezdy Grigo
ra Dimitrova a  tiež VIP vstupy na preteky Svetového 

pohára v  zjazdovom lyžovaní od bratov Žampovcov. 
Oproti minulému roku bola vydražená čiastka o tisícku 
vyššia a opäť ju organizátori rozdelili na dve polovice. 
2500 € poputuje na účet farskej charity Rímskokato
líckej farnosti vo Vysokých Tatrách a rovnaká suma aj 
do pediatrického oddelenia Nemocnice Poprad.

 Marek Vaščura
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V telocvični Základnej školy na Dostojevského uli
ci, kde je GYTA doma, sa zišlo 17. júna 71 gym
nastiek z  desiatich klubov zo Slovenska, Česka 

i Maďarska. Sú to počty, ktoré tešia zakladateľov súťaže 
o  Pohár primátora Popradu, pretože neustále naberá 
na sile aj po 44 rokoch. „Prešlo už naozaj veľa rokov 
a odovzdali sme už veľa takýchto pohárov. Pamätám 
si dokonca aj prvý ročník, ktorý vyhrala Katka Kuchá‑
rová ešte v škole na Marxovej. Vtedy to bývalo pri ko‑
mornejšej účasti štyroch klubov, ale za tie roky sa to 
úžasne rozrástlo,“ zaspomínala si zakladateľka súťaže 
Júlia Mikšovská.

Jej nasledovníci z radov trénerov klubu s radosťou 
pokračujú v tradícii takýchto podujatí, pretože pre po
četnú skupinu detí v rodine GYTA sa to skutočne oplatí, 
aj keď priestory v aktuálnom domovskom stánku sú už 
dlhšie limitujúce. „Máme veľa detí, ktoré sa na gym‑
nastiku hlásia a nemôžme vziať úplne všetkých, preto‑
že to kapacitne nezvládame. Napriek tomu sa snažíme 
a ja verím, že budeme môcť čoskoro deti prijímať pra‑
videlne. Chceme ich športom motivovať rovnako, ako 
oni motivujú nás svojimi úspechmi a  radosťou zo sú‑
ťaženia,“ povedala predsedníčka ŠK ŠG GYTA Poprad 
Ivana Krivjanská.

Počas súťaže prišiel účastníkov pozdraviť II. vicepri
mátor mesta Poprad Ondrej Kavka a ten vlial do radov 
popradských gymnastiek kus nádeje. „Verím, že sa nám 
podarí pre nich zlepšiť podmienky. Máme pripravený 
projekt telocvične na Francisciho ulici. Dúfam, že s pod‑
porou Fondu na podporu športu tam vznikne čoskoro 

ďalšie pekné športovisko, ktoré budú môcť gymnast‑
ky využívať. Ak do tohto projektu pôjdeme, budeme 
chcieť využiť novú, budúcoročnú výzvu a uchádzať sa 
o ňu so spoluúčasťou mesta,“ skonštatoval.

Popradské gymnastky robia dobré meno svojmu 
mestu i klubu široko ďaleko a najmä na domácej pôde 
chcú vždy vyhrávať. V 44. ročníku súťaže o Pohár pri
mátora Popradu sa im mimoriadne darilo. Medzi naj
mladšími žiačkami bola prvá Adele Sidor a hneď za ňou 
Katarína Bulavová. V kategórii junioriek obsadila tretie 
miesto Silvia Bírová, no najväčšiu radosť zo všetkých 
mala staršia žiačka Diana Šavelová. Tá sa okrem svojej 
kategórie stala aj celkovou víťazkou súťaže a získala tak 
pre Poprad po dlhých rokoch čakania Pohár primáto
ra Popradu. „Táto súťaž je vždy pre mňa motiváciou 
a snažím sa ju 
vyhrať ako 
všetky ostat‑
né. Navyše, 
je to doma 
a o to viac ma 
to láka. Som 
šťastná, že sa 
mi to podari‑
lo,“ uzavrela 
D. Šavelová.

 Marek
   Vaščura

FOTO: archív ŠK ŠG GYTA Poprad

Šavelová vyhrala 
pohár primátora

Športový klub športovej gymnastiky GY-TA Poprad 
uzavrel polovicu súťažnej sezóny tradičnou domácou 

súťažou o Pohár primátora Popradu. Päťdesiatročný klub 
tak udržiava tradíciu druhej najstaršej súťaže v meste, 

ktorá v polovici júna napísala svoju 44. kapitolu.

Diana Šavelová

Katarína Bulavová (vľavo), 
Adele Sidor (v strede)
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Redakcia Me
sačníka Poprad 
opäť pripravila 

pre svojich čitateľov 
a úspešných riešite
ľov švédskej krížovky 
i osemsmerovky sú
ťaž o zaujímavé ceny.

Zapojte sa opäť 
do našej súťaže. 
Správne znenie taj
ničky i osemsmerov
ky posielajte najne
skôr do 20. júla 2023 
poštou, alebo doruč
te osobne na adresu 
vydavateľa: Mestská 
informačná kan
celária, Námestie 
sv. Egídia 43/86, 058 
01 Poprad, prípadne 
emailom na jana.
pisarcikova@
msupoprad.sk.

Nezabudnite uviesť 
svoje meno, adre
su, telefónne číslo 
a heslo „Tajnička“. 
Vyžrebovaný, úspeš
ný lúštiteľ získa dar
čeky pre najmenších 
od MIK Poprad a kni
hu Poprad a okolie 
z neba.

Výhercu cien bude
me kontaktovať tele
fonicky.

Tešíme sa na Vaše 
odpovede a prajeme 
Vám príjemné chvíle 
strávené lúštením.

 (red)
Riešenia z minulého čísla:
Tajnička: T1/1: PREMIE
TANIA, T1/2: FILMOV, T2: 
TATRAN 

Osemsmerovka: 

DÁVKA ZO ZÁBAVY

Sudoku:

Pripravil: Klub krížovkárov a hádankárov Tatranec
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Karel Amerling, (1886 - 1964), lekár, bioklimatológ. Po absolvovaní tajnička osemsmerovky
v Paríži pracoval počas 1. svetovej vojny v bakteriologických laboratóriach na fronte. Neskôr bol
asistentom T1 u profesora Thomayera. Bol prvým riaditeľom Masarykovej liečebne T2 zamestnancov
Československých štátnych dráh v Poprade - Kvetnici od 1.4.1921. Prvé dva roky bol jediným lekárom
v liečebni. Významne prispel k stavebnému rozšíreniu a modernizácii ústavného vybavenia v Kvetnici.

SUDOKU OSEMSMEROVKA

APOKOPA, ANTÉNA, DERVIŠ, DIVIAK, DRINA, DVERE, EGOISTA, GENUS, KETUK,
KOLEGYŇA, KOLENO, KRÁTER, METRE, MRENA, NADCHOD, NÁZVY, NÉNIKA, OFINA,
ORDINÁCIA, PODOBA, POLEMIKA, PRAVICA, PSOTA, RASTER, SETER, SLÁVA,
SMIDA, SMIECH, SOŠKA, STAREC, STENA, STRUKY, TONIKA, TRETRA, ÚŠUST, VEDMA
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Piatok o 19:00  hod. - KONCERT
Sobota o 10:00  hod. - Rozprávka
Sobota o 19:00  hod. - KONCERT

23

30. 6. piatok  Otvorenie PKL – NO NAME
   1. 7. sobota rozprávka – Zbojnícka kráľovná
  ZUZANA SMATANOVÁ
   7. 7. piatok AYA + hosť
   8. 7. sobota rozprávka - Zlatovláska
  FUNKIEZ
14. 7. piatok PETER CMORIK
15. 7. sobota rozprávka - Dorotka
  DOMINIKA TITKOVÁ & Friends
21. 7. piatok NOCADEŇ
22. 7. sobota rozprávka – Šaško a kráľ
  ILONA CSÁKOVÁ
28. 7. piatok JANEK LEDECKÝ
29. 7. sobota rozprávka – Lapaj postrach dvora
  ANETA LANGEROVÁ

   5. 8. sobota rozprávka - Chlebík
11. 8. piatok DAVID KOLLER
12. 8. sobota rozprávka – Kráľovstvo varešiek
  ARZÉN
18. 8. piatok KRISTÍNA
19. 8. sobota rozprávka – Dorotka a Panda
  FOR YOU
25. 8. piatok GLADIATOR
26. 8. sobota rozprávka - Pyšná princezná
  ĽUDOVÁ HUDBA STANA BALÁŽA
   1. 9. piatok MIRAI
   2. 9. sobota rozprávka – Cesta za dúhou
  SÁM SEBOUw
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Jedinečný  program pre  det i  v  spoluprác i  s  CVČ Poprad 
denne od 14:00 do  18:00 + rozprávkov í  maskot i

Podujatie je realizované s finančnou podporou 
Ministerstva dopravy Slovenskej republiky

1. 8. utorok Otvorenie Made in Slovakia 
2. 8. streda 17:00-Hrdza / 19:00-Štefan Štec
3. 8. štvrtok 17:00-Beáta Dubasová / 19:00-Duchoňovci
4. 8. piatok 18:00-Peter Bič Project / 20:00-Juraj Bača + Párty Beat
5. 8. sobota 15:00-Kriman & RRain / 17:00-Tatranka / 19:00-Taký svet


